
JÆGERSPRIS KOKKURE 
ØKONOMIUDVALGET

Det meddeles herved, at der afholdes økonomiud
valgsmøde mandag, den 8. november 76, kl. 15.00

på Jægerspris rådhus, udvalgsværelse I, med føl
gende

D A G S O R D E N  :

V
i.
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Skibsøl-udvalg
Frederiksborg Amtsråd fremsender referat 
nr» 1-1975 fra møde i SKIBSØL-udvalget*
Sv. Å. Mortensen fremførte, at Jægerspris 
kommune fortsat ikke fandt grundlag for at 
deltage i undersøgelsesudgifterne med en ek* 
strabevilling på kr<> 10*000,-, svarende til 
1/9 af overskridelsen i forhold til det op
rindelige løse overslag på kr« 200*000,-* 
Dette kunne kun beklages fra de øvrige del
tagers side.
^en færdige rapport påregnes fremsendt di
rekte til deltagerkommunerne i 25 eksempla
rer den I* marts 1976*
601 o7.6: Taget til efterretning.
17*6*76: Kemp & Lauritzen fremsender 25 eksem
plarer af den færdige rapport.

3 *8.7 6 : Til efterretning.
13.lo.7 6: Svend B. Nielsen fremsender endelign 
opgørelse over udgifterne ved undersøgelsen ialt 
kr* 292«2o4,96. På Skibsøl-udvalgets vegne anmo
des Jægerspris byråd orn endnu en gang at overve
je sin stilling til fordelingsnøglen, idet erin
dres at man på mødet i udvalget, dec. 1 9 7 5, ikke 
fandt anledning-til at ændre grundlaget for parts 
fordelingens opstilling.
Beløbet der mangler på kontoen er kr. 9»7o5,-
2 .II.7 6: Teknisk udvalg fastholder ikke at yde 
ekstra bidrag.



2.

Privat fællesve.j - Over Draaby.
Under henvisning til tidligere sagsbehandling 
åf samme sag solmoder hr 
om afholdelse af åstedsforretning.

3.8.1976:
TEKNISK UDVALG indstiller, at byrådet i henhold L'J 
Erivatvejlovens § 15 lader afholde åstedsforretning 
den 28. oktober 1976 kl. 1 3 .00.

BYRÅDET 17.8.76: Godkendes..

1 3.lo.7 6 : fremsendt skr. til ejerne om vejsyn 
på matr.nr.ne 25 a, 25 b, og 35 Over Dråby

28.lo.1976:
TEKNISK UDVALG indstiller til ØK-udvalget, at det 
omhandlede vejareal betragtes fremtidigt som offen
ligt vejareal, idet beboerne ander forhandlingen 
gav udtryk for, at de ikke ville gøre deres hævd
vundne ret til gadejorden gældende.

Neder Dråby vandværk.

Stillingtagen til ny indlæg af stikledninger til 
allerede tilsluttede ejendomme i den gamle del 
af Neder-Draaby by i forbindelse med etablering 
af ny hovedledning.
Anslået udgift: ca. kr. 55*000.
Teknisk udvalg og Økonomiudvalg anbefaler sagen.

BYRÅDET 18.5.76: Godkendes.

15.1o.'76: Dines Jørgensen fremsender redegørelse' 
for overskridelsen af overslaget på ca. 75 %.
Den endelige regning lyder på kr. 92.477,62.

2.11.76: Fremsendes til økonomiudvalg med anbefa
ling.

Vandforsyning.
I h.t. udvalgets beslutning af 5.lo . 76 fremsender 
Teknisk forvaltning resultatet af undersøgelse hos 
forbrugerne på Egelyvej omkring problemerne med 
vandforsyningen samme sted.
Der er konstateret 4 måske 5 blinde ledninger på

Disse ledninger skal alle 
afbrydes, hvilket i så fald skal ske på privat e- 
jendom for de flestes vedkommende. Desuden er det 
oplyst, at der på Egelyvej er en del blinde stik, 
hvor og hvor mange vides ikke.

2.11.76: Teknisk udvalg anbefaler, at de kendte 
blinde ledninger afbrydes. Anslået udgift kr. 
lo.0 0 0 , -
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Femhøj vand værk „
/Å

matr, nr, 18 A
Neder Dråby, søger om tilslutning til den kommu
nale vandforsyning, da egen brønd er tør. Desuden 
er ikke muligt-at anvende vandet i til
vanding af kreaturer p. gr. af forureningen fra 
komrnunehuset på Møllevej, Endvidere ønske:

prisen for evt. tilslutning oplyst, og er 
interesseret i at få vand indlagt hurtigst muligt.

7.9«76: Kan komme på kommunalt vandværk mod at 
betale norm alt tilslutningsbidrag + 400 m led
ning . Skønnet udgift ca. kr. 30.000,-
8 .9*7 6 : tilskrevet udvalgets beslut
ning.

Dag og år:

Mandag, d. 8. november 76
Blad nr.

554
6  ~ /• U

15.9.1976: fremsender skrivelse
til Byrådet, i hvilken anvender ud
trykket "urimeligt”, når man tager i betragtning, 
at vandet i er forurenet fra kommunens
hus på Møllevej. skriver desuden, at han
er bekendt med, at man har været mere imødekom
mende andre steder og nedlagt ca. 5 Km vendled- 
ning og kun krævet tilslutningsbidraget.
Der er ca. 26o m ledning til ejendom,
hvorfra der er ca. 14o m til beboelsen.
5.1o ,76j Fremsendes til BY med oplysning om, a/t 
Teknisk udvalg fastholder sin tidligere beslut
ning.

BYRÅDET 19.10.76: T.U. tager en samtale med 
T om problemet, hvorefter sagen fremsendes
påny t i l  byrådet.

2o.lo.1976; tilsagt til
møde i TEKNISK UDVALG 
den 28.lo.1976

28.lo.1976: anmoder om, at kommunen
fremfører stikledning 1 m ind på om
handlede grund mod betaling af sædvan
ligt vandtilslutningsbidrag.
Teknisk udvalg kan ikke anbefale det 
ansøgte.
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Læskur
En række beboere i Dalby ansøger om at få opsat 
et læskur i Dalby.

TEKNISK UDVALG indstiller til ØK-udvalget, at der 
opsættes læskur i Dalby.
Eigil Frederiksen vil fremkomme med anvisning til 
den nærmere placering.
Iøvrigt indstiller udvalget, at man ligeledes gen
opsætter læskur i Over Draaby svarende til tidli
gere placering.

B
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Vedr. skolenævnenes (skoleinspektører
nes) ansøgning om beføjelser til at ad
ministrere visse budgetområder, der ved
rører den enkelte skole.
Skoleinspektørerne og formændene for 
skolenævnene er indkaldt til kl. 15.00.
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Udvalgets forslag til retningslinier 
for de omhandlede budgetområder samt 
bogholderen forslag til administrativ 
og politisk opdeling er tilsendt udval
get og øvrige deltagere.
Kulturelt udvalg den 1/11-76:
Efter gennemgang af forslaget, hvor der 
foretaget få redaktionelle ændringer, 
har skolenævnsformændene og skoleinspek
tørerne accepteret forslaget.
Kulturelt udvalg fremsender således det 
endelige forslag til retningslinier for 
skolenævnenes administration af visse 
budgetområder til økonomiudvalgets god
kendelse .

V  BA.

Lærer på prøve , Sognesko
len, ansøger i skrivelse af 28/lo-76 om 
afsked fra Jægerspris kommunale skolevæ
sen med virkning,fra 3o/ll-76.
Skoleinspektør Einn Hansen fremsender an
søgningen til videre foranstaltning og 
kulturelt udvalg har i møde den 1. nov. 
1976 vedtaget at anbefale det ansøgte.



Vedr. festligholdelse af 3oo-året for Åi 
navngivelsen "Jægerspris" den 28. juli 
1977.
JÆGERSPRIS TURISTFORENING fremsender skr. 
af 3o. aug. 1976, hvor man henleder byrå
dets opmærksomhed på, at det den 28. juli 
1977 er 3oo år siden Jægerspris Slot og 
byens navn ved kongelig resolution blev 
ændret fra "Abrahamstrup" til Jægerspris.
Turistforeningen foreslår, at der nedsæt
tes en snæver komite for tilrettelæggelse 
af evt. arrangementer (festligholdelse) 
af 3oo-års dagen.
Følgende er anmodet om deltagelse:
Jægerspris.kommune 
Stiftelsen
Jægersprisfestkomiteen 
Lokalhistorisk arkiv.
Kulturelt udvalg den 1/11-76:
Forslag til festligholdelse af 3oo året 
for navngivelsen MJÆGERSPRIS” oversendes 
til ØK-udv. og byråd med anbefaling.

Dag og år:

Mandag, d. 8. november 76

10.

søger om eftergivelse af restskat for indkomståret

11.
Baunehøj Efterskole, Kulhuse, Jægerspris, 
ansøger om erhvervspraktik for 4 af sko
lens elever på Jægerspris rådhus.
Erhvervspraktiken er af en uges eller 14 
dages varighed og kan afvikles i perioden 
fra den 15. nov. 1976 til udgangen af 
skoleåret i juni 1977.
Er ikke forbundet med nogen udgifter for 
Jægerspris kommune.
Ansøgning af 4/11-76* med oplysning om de 
4 elevers navn og alder vedlagt.

1

■/tu■ICLlc J-LtCi&t /téét <L

Blad nr.

555
Formandens 
initialer:

/ /

^tcuCUtc/ 'czf é'-L

/o.



12.

Vedr, skolepasningsordningen:
SOCIALUDVALGET og KULTURELT UDVALG 
indstiller, at der nedsættes et tvær
fagligt udvalg bestående af
fra socialudvalget 
Svend Nielsen ,
Guri Andersen og 
Svend Erik Isaksson
fra kulturelt udvalg 
Poul Madsen og 
Anker Christiansen
samt
fedende skoleinspektør 
fælleslærerrådsformanden 
sekretariatsleder K. Kørvell og 
socialinspektør N.V.Thomsen,
der skal have til opgave at undersøge 
mulighederne for oprettelse af en sko- 
lepasningsordning.
Der henvises til vedlagte notat om 
sagen«
Det indstilles endvidere, at udvalget 
får til opgave at fremkomme med rede 
gørelse for:

1. Behovet for en skolepasnings
ordning (børnetal).

2. Ordningens indhold (jfr. nota
tets 2 muligheder).

3. Tilvejebringelse af de fornød
ne lokaler.

4-, Økonomiske beregninger vedr.
' ordningen.
3* Børnenes transport til og fra ■ 

ordningen (muligheden for at 
koordinere transporten med sko*{ 
lebuskørselen)•
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Vedr.;tilbygning til kokken DE TRE EGS.

Dag og år:

Mandag, 8. november 1976

Følgende tilbud indkom til indbudt licitation 
den 1.11,1976
Kurere ntrepris en: 
Ejner Bang Nielsen 
Sv.A , Søgård.....
Temrer-snedkerentreprisen:
Hartvig Clausen......... .
Ole Jensen................
E.Bredahl Kristensen......
Erik Pedersen..... .......
Schmidt Petersen & Kock...
Malerentreprisen:
Harrj'' Larsen.......... .......
Ruud Hermansen........ .
Helge Drevs...... ............
W S  entreprisen:
Jørgen Kolby................ .
Erik Johansen.................
El entreprisen:
Helge Larsen.................. 4 6.859»67 -
Ventilationsentreprisen:
Schmock &Co..... .............  79*7oo,oo -

Exl. moms
Ejendomsudvalget den 3 »H« 1976
Følgende indstilles til arbejdets udførelse:
Ejner Bang Nielsen........ . 268.721,00 kr
Erik Petersen..... 
Ruud Hermansen....
Jørgen Kolby.....
Helge Larsen......
Schmock & Co......

Ialt exl. moms

118.355,00 ~ 
10.635,00 - 
4o„862,oo -
46.859,67 - 
79»7oo,oo - 

565^132^6 7^ 2%

Ialt inci.moros 649« 90^17 Jg.

14. i m a m . •

Vedn. rådhusets personaleforening.

/ / Mc.it c

Ordinær generalforsamling afholdt tirs
dag den 26. okt. 1976, hvor følgende ny
valg til bestyrelsen fandt sted:
Formand - ingeniør Peter Ibsen 
Kasserer - komm.ass. Bent Jensen
Komm.ass. Lene Olsen fortsætter som seki;
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Lønningskontoret fremsendér skrivelse af 1*11.76 
vedr. sammenlægning af 2 lønsystemer for timeløn
nede medarbejdere.

16. ) (ftyifa. -
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, fremsender skrivelse af 2.11.76 vedr. 
borgerinformationen om borgermødet.

Ingeniøren oplyser, at der forefindes ca. 
3ooo nr overskudsjord ved Møllegårdskolen 
og han foreslår det lagt i depot på matr. 
nr. 15 a vest for Jægersprishallen. 
Bortkørsel vil koste ca. kr. 3o.ooo,-
Skolebyggeudvalget den 4/11-76:
Det indstilles til økonomiudvalget, at 
der bevilges kr.v3o.ooo,- til bortkørsel 
af de ca. 3ooo nr jord til depot på matr- 
nr. 15 a.
Ingeniør John Nielsen motiverede fejlbe
regningen for overskudsjorden beroende på 
opgravning i frost/våd periode samt en 
alm. fejlberegning.

i
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Køllegårdsskolen BLOK C«
Forelæggelse af referater fra møder den 21.lo.

Af > /i/, /fo)At < o tu c
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og den 2 9.lo. 1976 vedrørende forsinkelse af 
raurerentreprisen på BLOK C. Å^ou/tst ^ A A
Skolebyggeudvalget den 4/11-76:
Referater fra møder hhv. den 21. og 29. 
okt. 1976 taget til efterretning og mate- 
'rialet fremsendes til økonomiudvalget 
sammen med arkitektens konceot.
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Ej end om s skatterestance

20, ^
Tillægsbevilling vedr, køkkenudvidelse på De Tre 
Ege,
Der er i budget for

1976 afsat................  kr. 340.000
1977 - ............... . kr, 400,000
Ialt ......................  kr. 740.000

Ved fornyet gennemgang bliver det
samlede anlæg ................... . kr.1.100.000
rest ............................. kr. 360.000
der ønskes som yderligere rådighedsbeløb i 1977.

21.
GI. Skole, ansøger i skrivelse af 4.11.76 om fri
tagelse for betaling af ejerskifteafdrag på kommu
nens pantebrev i ejendommen i forbindelse med over
dragelse af 1/3 af interessentskabet til ny med
interessent.' ° /> *ZZ. f y  /UZd u  / C''i-
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